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امام جمعه بناب: امروز فتنهگری و نافرمانی از ولی امر مسلمین منکرترین منکرات است

امام جمعه بناب با بیان اینکه امروز فتنه و فتنهگری، شبهه افکنی و نافرمانی از ولی امر مسلمین از منکرترین منکرات

است، گفت: فاصله گرفتن از اهل فتنه و شقاق اعم از درونی و بیرونی در این مقطع حساس وظیفه یکایک مؤمنان

است.

امام جمعه بناب با بیان اینکه امروز فتنه و فتنهگری، شبهه افکنی و نافرمانی از ولی امر مسلمین از منکرترین منکرات است،
گفت: فاصله گرفتن از اهل فتنه و شقاق اعم از درونی و بیرونی در این مقطع حساس وظیفه یکایک مؤمنان است.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجتالاسلام شیخ مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای نماز جمعه شهرستان بناب با
تبیین علل و اهداف قیام امام حسین(ع) اظهار کرد: امام حسین(ع) با این عظمت و صلابت کشته راه خدا، کشته نماز، قرآن و
کشته امر به معروف و نهی از منکر است از این رو ما در راه تحقق دین خدا مخصوصاً تحقق امر به معروف و نهی از منکر در

جامعه وظیفه سنگینی برعهده داریم.

خطیب جمعه بناب همچنین با تأکید بر اینکه امر به معروف و نهی از منکر در جامعه مظلوم واقع شده است؛ افزود: اگر واقعاً
همه مؤمنین به موضوع امر به معروف و نهی از منکر در جامعه اهمیت قائل شوند، خیلی از مشکلات در جامعه ریشهکن

میشوند.

وی اذعان کرد: امر به معروف و نهی از منکر دین خداست و اگر اثر نداشت، در قرآن به آن پرداخت نمیشد.

رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب تصریح کرد: امروز فتنه و فتنهگری، شبهه افکنی و نافرمانی از ولی امر مسلمین از منکرترین
منکرات است.

باقری بنابی با بیان اینکه امروز بیش از هر زمان دیگر به اطاعت از ولایت و رهبری، آن هم اطاعت مطلق و نه اطاعت گزینشی و
مصلحتی از ولایت نیازمندیم؛ گفت: فاصله گرفتن از اهل فتنه و شقاق اعم از درونی و بیرونی در این مقطع حساس وظیفه

یکایک مؤمنین است.

وی اطاعت بیچون و چرا از ولایت و رهبری را عمده پیام عاشورا ذکر کرد و گفت: عمدهترین تأکید مقام معظم رهبری دراین
راستاست و در این مرحله حساس باید با دقت عمل بیشتر از افراط و تفریط در جامعه پرهیز کنیم. ملتزم بودن به آن امروز نیاز

این کشور است.

امام جمعه بناب در ادامه خطبههای نماز جمعه با بیان اینکه دراین مقطع حساس فصلالخطاب نظر مقام معظم رهبری است؛
تصریح کرد: اعم از موضوعات مذاکره و غیره هر کجا رهبر ترمز کردند، قطار مذاکره متوقف خواهد شد و هر وقت اجازه دادند به
حرکت خود ادامه دهند، به حرکت خود ادامه خواهیم داد. لذا مقام معظم رهبری هرکجا به مسائل خوشبین باشند، ما نیز

خوشبین و هرکجا نگران و ناامید باشند، ماهم نگران خواهیم شد.

وی تصریح کرد: مقام معظم رهبری با عقلانیت و منطق مسائلی را که دیگران نمیتوانند لمس کنند، ایشان لمس میکنند و آن
مجاهد نستوه و قلهنشین فضیلت و تقوا تا به امروز کشتی انقلاب را به نحو مطلوب سکانداری کردهاند و برای تمام آحاد جامعه

حجت تمام است.

باقری بنابی درعین حال اظهار کرد: امروز مخالفت با وی مخالفت با امام زمان(عج) است.

امام جمعه بناب در پایان سخنان خود خاطرنشان کرد: با تجزیه و تحلیل عملی از عاشورا و عملکرد اصحاب سیدالشهداء(ع)
امروز اطاعت بیچون و چرا از ولایت و رهبری تنها راه و چاره پیروزی ما درمقابل کفر و دشمنان نظام است و چارهای دیگر ندارد

و جداً همه باید پشت سر مقام معظم رهبری حرکت کنیم و باید درتمام موضوعات از رهبری اطاعت کنیم.
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